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PROTOKÓŁ NR 0012.9.9.2022 
z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

w dniu 22 listopada 2022r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
Czas posiedzenia: 13:00 – 13:30. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączoną listą obecności.   
 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia 

 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Sprawy bieżące: 

 
1) Skarga na Dyrektora SP nr 4 

 
2) Wniosek w sprawie zamontowania sygnalizacji świetlnej  

na przejściu dla pieszych na ulicy Cieszyńskiej 
 

3) Skarga na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 15 wraz z listem 
poparcia pracowników SP-15 dla Dyrektora szkoły 
 

4) Petycja w sprawie uroczystego uczczenia 100 rocznicy uchwalenia 
Konstytucji Marcowej 

 
4. Budżet Miasta na 2023r. 

 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Uchwała budżetowa Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok. 
 

5. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok 
 

6. Wolne głosy i wnioski. 
 

7. Plan pracy Komisji na I półrocze 2023r. 
 

8. Przyjęcie protokołu z dnia 25 października 2022r. 
 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
 
 



2 
 

Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji  Łukasz Kasza dokonał otwarcia posiedzenia, powitał 
przybyłych gości oraz członków Komisji.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. 
Sprawy bieżące: 

 

1.    Skarga na Dyrektora SP nr 4. 
 
Na posiedzenie Komisji przybyli nauczyciele, którzy uczestniczyli w spotkaniu   
z osobami wnoszącymi skargę w dniu 21.06.2022r. o godz. 13.00 w Szkole 
Podstawowej nr 4 (zgodnie z załączoną listą obecności gości). Nauczyciele omówili 
przebieg wizyty rodziców w szkole, wyrazili swoje spostrzeżenia dotyczące 
przebiegu spotkania.  
W wyniku dyskusji ustalono, iż na grudniowe posiedzenie Komisji przygotowany 
zostanie projektu uchwały Rady Miasta oddalający skargę.  
Ponadto przesunięto termin rozpatrzenia skargi do 31 grudnia 2022r.   
 
2. Wniosek w sprawie zamontowania sygnalizacji świetlnej  
        na przejściu dla pieszych na ulicy Cieszyńskiej 
 
Ustalono, iż ze względu na budżetowy charakter skargi, wniosek zostanie 
przekazany do Prezydenta Miasta celem realizacji.  

 

3.    Skarga na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 15 wraz z listem poparcia 
      pracowników SP-15 dla Dyrektora szkoły. 
 
Ustalono, iż treść skargi zostanie przekazana do Prezydenta Miasta w celu 
rozstrzygnięcia, czy skarżone w piśmie rzekome nienależyte naliczenie i wypłata  
wynagrodzenia miało miejsce z prośbą o dostarczenie pisemnego stanowiska w tej 
sprawie na posiedzenie Komisji w miesiącu grudniu 2022r 
Ponadto przesunięto termin rozpatrzenia skargi do 31 stycznia 2023r.   
 
4.  Petycja w sprawie uroczystego uczczenia 100 rocznicy uchwalenia 
      Konstytucji Marcowej. 
 
W wyniku dyskusji ustalono, iż na grudniowe posiedzenie Komisji przygotowany 
zostanie projektu uchwały Rady Miasta oddalający skargę.  
 
Ad.4. 
Budżet Miasta na 2023r. 
 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –3. 
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 Uchwała budżetowa Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw – 0, wstrzymujących się –3. 
 
Ad.5. 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 
 
Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Łukasz Kasza 
Mieszkańcy ulicy Pszczyńskiej zwrócili się do mnie z zapytaniem o możliwość 
zmiany organizacji ruchu przy sklepie Mały Strażak, ponieważ w związku z pracami 
remontowymi obecnie są trudności z wjazdem i wyjazdem w tym terenie.  
 
Ad.7. 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2023r. 
 
Komisja ustaliła, iż w I półroczu 2023r. w każdym miesiącu realizować będzie 
sprawy bieżące, zgodnie z napływem skarg, wniosków i petycji.  Dodatkowo 
realizowane będą stałe punkty wynikające z planu pracy Sesji na I półrocze 2023r.  
 
Stanowisko przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.8. 
Przyjęcie protokołu z dnia 25 października 2022r. 
 
Protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.9. 
Zakończenie posiedzenia   
 
Przewodniczący Komisji Łukasz Kasza podziękował wszystkim za przybycie  
po czym zakończył posiedzenie.  

 
Protokołowała    
Agnieszka Bąk    

 
Przewodniczący Komisji Skarg  

Wniosków i Petycji 
 

Łukasz Kasza 


